

[Full copy of the handwritten original, sealed and signed by hand. In case of doubts the wording of the German original is valid.]

NEUE GOLDENE BULLE DER ERLÖSUNG
NEW AUREA BULLA OF RELEASE

Almighty, all-one eternal Creator (*Schöpfer*), unique, only hope of the world,
You, Creator and founder of Heaven and Earth,
remember Your people.

From Heaven above please supervise it mercifully, so that it shall go astray nevermore.
Let Your people, benign Creator, now go into freedom,
into a life,
which is led by Your cosmic laws
and fully obeys them.

Let this happen by virtue of Our command.

We, by the all-one Creator's mercy and will
the last King by grace of God entitled to inherit

out of the royal dynasty of the Ratzeburg,
REX MAXIMUS,

stipulate, determine, command, order and declare
publicly and solemnly
in the name of the Creator for the liberation of all the people on Earth the following:

1. From the beginning of birth all humans shall be carriers of all rights,
with this designation they are free from civil death and so it shall be for all time.

Every human being is obliged to live and to act in accordance with the Creator's
general cosmic laws of nature.

2. *Deutschland* hereby seals peace with all states, nations and countries on earth that
agree and *Deutschland* does wish world peace.

All sovereign laws for *Deutschland* fully lie with *Deutschland*.

3. The Vatican is hereby officially dissolved.
All organisations, structures, formations, provisions and treaties/contracts of the
Vatican and all organisations, structures, formations, provisions and treaties/contracts
dependent on those are hereby officially declared dissolved.

All remaining treaties/contracts with all remaining powers and syndicates, whoever
and wherever they might be, that do not respect the freedom and sovereignty of each
individual human being, damage them, attempt to disturb or hinder their spiritual

growth and/or aim at their dehumanisation (*Entseelung*)/AI/hybridisation are hereby officially dissolved.

4. The German *Kollateral* in its entirety shall be the property of the German people and is conferred to it by Our will revocably as *Allod* for self-administration and for usufruct.
5. The deforestation of the German forests by foreign powers and foreign and/or commercial interest groups is prohibited from this day forward, as well as any other exploitation, any environmental pollution or any other damage to and in German soil, waters and air.
6. The German language and culture are under special protection. They may neither be perverted, damaged nor destroyed or taken from the public.
7. The construct *BRD* and its subsequent constructs as well as all pertaining constructs in commercial law are hereby officially abolished.

The construct *Deutsches Reich* is hereby officially abolished.

The free and sovereign people in *Deutschland* are obliged to organise themselves in a mode of life which does not lead again to a state power causing the abolition of human liberties.

These liberties end where others are damaged by them.

8. The use of material, physical, chemical, biological and genetic weapons and warfare agents against the population, inclusive of the vaccinations, is prohibited from now on and shall be pursued and punished as premeditated murder and genocide. All regulations which limit individual health (pandemic orders, vaccine mandates, duress etc.) are hereby officially and effectively declared null and void. All measures with reference to this shall be terminated from now on.

All state servants (*Odnungskräfte, Bedienstete*) and employees in the public service are ordered from now on no longer to direct their weapons and their measures against the people and to resist all orders, instructions and advice to this end.

From this moment on their task is the protection of the people from damage of any nature.

Any information that improves health is to be made available freely for everyone and free of charge as soon as possible.

9. The family must be protected. Parents have the right and the duty to protect their children and they have all parental rights and parental duties. The children must be protected from governmental arbitrariness and public measures.

Body, mind and soul of every human being must be protected in their integrity.

Man's dignity is inviolable, inalienable, sacrosanct.

All these provisions enter into force immediately.

Through gentle green meadows shall humankind walk in future times,
across the blossoming earth it might reach the holy waters,
where the sparks of life are given soul by the Creator's water
and,
set free from all that is hostile to life,
refreshed by this heavenly spring,
bring hundredfold fruit of love and joy.

In the name of the all-encompassing everlasting almighty Creator,
fortune, grace and blessing!

So be it.

Solemnly signed and sealed.

Last King entitled to inherit out of the
royal dynasty
of the
R a t z e b u r g.

Frankfurt am Main, on the seventh day of the eighth month of the year
twothousandandtwenty-one
(7. August 2021)

[End of the handwritten original, sealed and signed by hand]

PERSONAL EPILOGUE
of
Stefan Ratzeburg:

With the
NEW AUREA BULLA OF RELEASE
I handed over to all people,
my brothers and sisters worldwide, as we are all children of the Creator,
in love,
the sword of freedom.

Now it shall be up to you, the fighters of light,
to organise and realise this transformation peacefully.
To this end you must spread this joyful message
to which no one can object and you must all arrive
in a new future in the Here and Now of the new era,
and thus the world shall get a second chance for a new beginning.

[THE SIGNATURE and the SONG: EXPLANATION]

This song is the last part of the Prussian *Zapfenstreich* and there it is entitled: *Prayer*.
It is based on a Russian song. It's use in this context may show the deep bond and friendship between the Prussians and the people of Russia.

Translation of the song:

*I pray to/adore the power of Love
that manifests in joy,
I surrender the free longing
by which I have been loved that much,
instead of thinking of myself I wish
to immerse myself into the sea of Love.*

It is a great miracle that this signature could be executed,
because in February 2017 Stefan Ratzeburg had both his hands cut off with a chainsaw in an attempt to hinder him to sign any
document ever again. Miraculously he survived and is able to move his hands better and better.]

<https://www.youtube.com/watch?v=Guk-2lv65LQ>

[Full copy of the handwritten original, sealed and signed by hand, in German language:]

NEUE GOLDENE BULLE DER ERLÖSUNG

Allmächtiger all-einiger ewiger Schöpfer, einzige Hoffnung der Welt,
Du, Schöpfer und Urheber des Himmels und der Erde,
gedenke Deines Volkes.

Vom Himmel herab überwache es gnädig, dass es nie mehr fehlgehe.
Lass Dein Volk, gütiger Schöpfer, nun in die Freiheit gehen, in ein Leben,
das rein durch Deine kosmischen Gesetze geleitet ist,
und diesen vollumfänglich gehorcht.

Lass dies geschehen kraft Unseres Gebotes.

Wir, durch des all-einigen Schöpfers Gnade und Wille
letzter erbberechtigter König von Gottes Gnaden aus dem Königsgeschlecht der Ratzeburg,
REX MAXIMUS,
setzen fest, bestimmen, gebieten, befehlen und deklarieren öffentlich und feierlich
im Namen des Schöpfers zur Befreiung der Menschen der Erde das Folgende:

1. Der Mensch ist mit Beginn der Geburt Träger aller Rechte,
er ist mit dieser Bestimmung frei vom bürgerlichen Tod und soll es bleiben für alle Zeit.
Jeder Mensch ist gehalten, im Einklang mit den allgemeinen kosmischen Naturgesetzen des Schöpfers zu leben und zu handeln.
2. Deutschland besiegelt hiermit mit allen Staaten, Nationen und Ländern der Erde die dazu gewillt sind den Frieden und wünscht den Weltfrieden.
Alle Hoheitsrechte für Deutschland liegen vollumfänglich bei Deutschland.
3. Der Vatikan ist hiermit offiziell aufgelöst.
Alle Organisationen, Strukturen, Gebilde, Bestimmungen und Verträge des Vatikans und aller davon abhängigen Organisationen, Strukturen, Gebilde, Bestimmungen und Verträge sind hiermit offiziell für aufgelöst erklärt.
Alle restlichen Verträge mit allen restlichen Mächten und Konsortien, wer und wo sie auch sein mögen, welche die Freiheit und Souveränität jedes einzelnen Menschen nicht respektieren, sie schädigen, seine spirituelle Entwicklung zu stören oder zu verhindern versuchen und/oder seine Entseelung/KI/Hybridisierung beabsichtigen sind hiermit offiziell aufgelöst.
4. Das deutsche Kollateral ist vollumfänglich Eigentum des deutschen Volkes und wird diesem durch Unseren Willen widerruflich als Allod zur Selbstverwaltung und zum Nießbrauch verliehen.
5. Das Abholzen der deutschen Wälder durch fremde Mächte und ausländische und/oder kommerzielle Interessengruppen ist ab dem heutigen Tag untersagt, sowie auch jeder andere Raubbau, jede Umweltvergiftung oder sonstige Schädigung an und in deutschem Boden, Gewässern und Lüften.
6. Die deutsche Sprache und Kultur unterstehen dem besonderen Schutz.
Sie dürfen weder pervertiert, geschädigt noch zerstört oder der Allgemeinheit entzogen werden.
7. Das Konstrukt "BRD" und seine Nachfolgekonstrukte sowie alle damit zusammenhängenden Konstrukte im Handelsrecht sind hiermit offiziell aufgehoben.
Das Konstrukt "Deutsches Reich" ist hiermit offiziell aufgehoben.
Die freien souveränen Menschen in Deutschland sind gehalten, sich in einer Lebensform zu organisieren, welche nicht wieder in eine Staatsmacht mit dem Entzug der menschlichen Freiheitsrechte führt.
Diese Freiheitsrechte hören da auf, wo andere durch sie zu Schaden kommen.
8. Der Einsatz von physischen, physikalischen, chemischen, biologischen und genetischen Waffen und Kampfstoffen gegen die Bevölkerung, inklusive der Impfungen, ist ab sofort untersagt und wird als gezielter Mord und Völkermord geahndet und bestraft.
Sämtliche Verordnungen welche die eigene Gesundheit einschränken (Pandemieverordnungen, Impfpflicht, Nötigung, etc.) sind hiermit offiziell und rechtswirksam für null und nichtig erklärt.
Sämtliche diesbezügliche Maßnahmen sind sofort zu beenden.
Alle Ordnungskräfte, Bedienstete und Angestellte des öffentlichen Dienstes sind gehalten, ab sofort ihre Waffen und Maßnahmen nicht mehr gegen die Menschen zu richten und sich allen dahin gehenden Befehlen, Instruktionen und Weisungen zu widersetzen.
Ihre Aufgabe ist ab sofort der Schutz der Menschen vor Beschädigungen aller Art.
Informationen die der Gesundheit dienen sind ab sofort für jeden frei und unentgeltlich schnellstmöglich zugänglich zu machen.
9. Die Familie ist zu schützen. Eltern haben das Recht und die Pflicht, ihre Kinder zu schützen und sie haben sämtliche Elternrechte und Elternpflichten inne. Die Kinder sind vor staatlicher Willkür und vor staatlichen Maßnahmen zu schützen.
Körper, Geist und Seele eines jeden Menschen sind in ihrer Unversehrtheit zu schützen.
Des Menschen Würde ist unantastbar.

Diese sämtlichen Bestimmungen treten unverzüglich in Kraft.

Durch liebliche grüne Triften möge die Menschheit künftig wandeln,
über die blühende Erde möge sie zu den heiligen Strömen gelangen,
wo die Lebenskeime durch des Schöpfers Wasser beseelt werden,
und,
von allem Lebensfeindlichen befreit,
erquickt durch diesen Himmelsborn,
hundertfältige Frucht der Liebe und Freude bringen.

Im Namen des all-einigen ewigwährenden allmächtigen Schöpfers,
Glück und Segen!
So sei es.

Feierlich gezeichnet und gesiegelt

Letzter erbberechtigter König aus dem Königsgeschlecht der R a t z e b u r g .
Frankfurt am Main, am siebten Tage des achten Monats zweitausendeinundzwanzig